
                             JÕHVI VALLAVOLIKOGU                                
KULTUURIKOMISJONI KOOSOLEKU

                                                      PROTOKOLL                                                                       

Jõhvis                   17. novembril 2020

Koosoleku algus kell 16.00
                  lõpp  kell 17.00.

Osa võtsid: vt kvoorumi leht, abivallavanemad Toomas Nael ja Evelyn Danilov, finantseenistuse
juht Küllike Olup ja arendusnõunik Rein Luuse.

Koosolekut  juhatas  kultuurikomisjoni  esimees  Arthur  Seppern,  protokollis  volikogu  kantselei
juhataja Maire Lumiste.

PÄEVAKORD:
1. Jõhvi valla 2020. aasta kolmanda lisaeelarve arutamine -  ettekandja finantsteenistuse juhataja
Küllike Olup
2. Jõhvi Vallavolikogu novembri istungi päevakorda kuuluvate eelnõudega tutvumine ja seisukoha
kujundamine 
3. Jõhvi valla arengukava 2021 – 2025 koos eelarvestrateegiaga aastateks
2021 – 2024 arutamine – ettekandja arendusnõunik Rein Luuse
4. Laekunud taotlused ja muud küsimused – Arthur Seppern

1. Finanatseenistuse juht Küllike Olup tutvustas 2020. aasta kolmandat lisaeelarvet.

Tamara Luigas: kas hanked on jäänud väiksemaks?
Küllike Olup: mõned on läinud odavamaks. Majandusosakond tegeleb prognoosiga, täiendatakse 
nimekirja, eesmärgiks on seatud, et kõik võimalik raha kätte saada.
Arthur Seppern: kuidas on tulumaksu laekumisega lood?
Küllike Olup: planeeritud oli 2,9% kasvuga, tegelik kasv on 1%, stabiliseerimisfond katab vahe ära.

2. Volikogu istungi päevakorda planeeritud eelnõusid tutvustasid:
Komisjoni esimees Arthur Seppern:
- Muudatuse tegemine Jõhvi Vallavolikogu alatise  noorsookomisjoni koosseisus 
- Muudatuse tegemine Jõhvi Vallavolikogu alatise sotsiaalkomisjoni koosseisus
Arendusnõunik Rein Luuse:
- Jõhvi Vallavolikogu 30.06.2020 otsuse nr 237 muutmine
Abivallavanem Toomas Nael:
- Loa andmine hangete korraldamiseks
- Jõhvi valla kaasava eelarve koostamise ja täitmise kord
- Jõhvi valla 2021. aasta eelarves kaasava eelarve osa suuruse kinnitamine
Abivallavanem Evelyn Danilov:
- Jõhvi Vallavalitsuse struktuuri ja teenistuskohtade koosseisu muutmine
Komisjoni esimees Arthur Seppern:
- Jõhvi  Vallavolikogu esimehe valimine
- Jõhvi valla  esindajate ja nende asendusliikmete nimetamine Eesti Linnade ja Valdade Liidu üld-
koosolekule ja volikogusse 



- Jõhvi  valla  esindajate ja  nende  asendusliikmete nimetamine Ida-Virumaa Omavalitsuste Liidu 
üldkoosolekule 

Esitatud  informatsioonid  võeti  teadmiseks,  komisjoni  liikmed  olid  eelnõude  suhtes  toetaval
seisukohal.

3. Jõhvi valla arengukava 2021 – 2025 koos eelarvestrateegiaga aastateks 2021 – 2024 kinnitamine 
Ettekandja: arendusnõunik Rein Luuse. Arengukava eelnõu on läbinud avaliku väljapaneku ja 
avaliku arutelu. Avalikkuselt ettepanekuid ei laekunud, avalikul arutelul osales üks vallakodanik, 
kellele tutvustati vallaga seotud arendusprojekte. Üks kirjalik ettepanekute loend saabus volikogu 
liikme Arthur Sepperni poolt, mis koosnes neljast punktist.
1)  Kehtivas  arengukavas  on  kirjas,  et  Karjamaa  spordi-  ja  puhkebaas  tuua  tagasi  spordikooli
juhtimise alla. Ettepanek on seda muuta ja et spordibaas tuleks võõrandada. 
Arthur Seppern: spordikomisjon on vähemalt neli korda arutanud, et vallavalitsus peab hakkama
tegelema  Karjamaa  võõrandamisega.  Näiteks  kas  panna  müüki  või  lahendada  küsimus  muud
moodi. Kui aga võtta see spordikooli hallata, kaasnevad sellega täiendavad kulud ning see pole
otstarbekas. Seega kas panna müüki, koormata hoonestusõigusega või lahendada muul moel, aga
objekti uuesti vallavalitsuse või selle hallatava asutuse majandada võtmise plaan tuleks ära muuta.
Komisjon nõustus ettepanekuga.
2) lemmikloomade jalutusplatsid: arengukava on kirjas „Lemmikloomade jalutusväljakute rajamine
elamurajoonidesse  ja  lemmikloomakalmistu  rajamine.”  Ettepanek  konkretiseerida  sõnastust
lemmikloomade jalutusväljakute osas, arvestades, et esimene koerte harjutusväljak linna põhjapiiril
on valmimas. 
Rein Luuse: vallavalitsuses on arutatud teemat ja  pakutud sõna „rajamine” asemel kasutada sõna
„arendamine”.  See  annab  tunnistust  faktist,  et  esimene  väljak  on  juba  valmimas  ning  seda
arendatakse  edasi.  Samal  ajal  ei  välista  see  ka  võimalust  väljakuid  veel  juurde  arendada.
Vallavalitsusel  on  kavas  2021.  a  parandada  valmival  harjutusväljakul  näiteks  välisvalgustuse
tingimusi,  kuid  sellises  detailsusastmes  infot  pole  otstarbekas  arengukavas  kajastada.  Järgmiste
lemmikloomade jalutus-  ja  harjutusväljakute rajamise asukohad on mõistlik  arutada 2021-2022.
aastatel, kui on saadud kogemus esimese väljaku majandamisel ja ülevaade kasutusintensiivsusest.
Komisjon nõustus ettepanekuga asendada sõna „rajamine” sõnaga „arendamine”.
*  mälestuspinkide  allee  -  lisada  arengukavasse  aukodanike  ja  teiste  Jõhvi  ajaloos
tähelepanuväärsete isikute mälestuse jäädvustamise käsitlus linnaruumis (nt mälestuspinkide allee).
Komisjon nõustus ettepanekuga.
* Tammiku Rahvamaja helitehnika - lisada prioriteet „Tammiku rahvamajale heli- ja valgustehnika
koos datatehnikaga soetamine”.
Rein Luuse: maaelu prioriteetide peatükis (6.2) on see kirjas, kuid selle võib tõepoolest välja tuua
ka näiteks kultuurivaldkonna prioriteetides (punkt 6.1.3)
Komisjon nõustus ettepanekuga.
Arengukavaga  seonduvalt  laekus  täna  veel  üks  ettepanek  noorsookomisjoni  liikme  Andrei
Dekelbaumi poolt, kes esindab MTÜ-d Linnaprojektid. Kuna noorsookomisjoni koosolek jäi ära,
siis  ei saa siinkohal vahendada noorsookomisjoni kollegiaalset seisukohta, aga info on oluline ka
kultuurikomisjonile  ja  lühidalt  on  see  järgmine:  tehakse  ettepanek lisada  Jõhvi  linnas  aadressil
Jaama  tn  6  arendatav  loomekeskus  arengukavasse  ning  eelarvesse.  Sama  kirja  koosseisus
loetletakse  veel  rida teisi  tehnilisi  või  juriidilisi  asjaolusid seoses  Jaama tn 6 kinnistu ja  sellel
paiknevate hoonete kohta.
Rein Luuse: hetkel on volikogu eelnõus pakutud korrigeerida kehtiva arengukava punkti 5.7.2.27,
mis  uues  sõnastuses  ja  uue  numeratsiooni  kohaselt  on  järgmine  „5.7.2.26  Multifunktsionaalse
loome-  ja  kultuuri  ala  rajamine  kombinatsioonis  ühistranspordisõlmega  Jõhvi  raudteevaksali



piirkonnas.” Vallavalitsus on antud muudatusettepaneku algsel formeerimisel juba võtnud arvesse
ka Jaama tn 6 toimuvaid arenguid, kuna see asub samuti raudteevaksali piirkonnas. Vallavalitsus
tervitab  kõigi  antud  piirkonna  kinnistuvaldajate  initsiatiive  ning  kaaspanust  loome-  ja
kultuurivaldkonna ala kujundamisel. Kuniks kõnealusel kinnistul (Jaama tn 6) paiknevate hoonete
ehitusdokumentatsiooni, avaliku kasutuse kokkuleppe võimalike käsitluste ning muu säärase osas
toimuvad  täpsustamised,  ei  pea  vallavalitsus  õigeks  konkreetse  eraomandis  oleva  objekti  ning
aadresskoha  eraldi  esiletoomist  valla  arengukavas.  Küll  aga  võib  see  kõne  alla  tulla  järgmise
arengukava uuendamise käigus, kui eelnimetatud küsimused on lahendini jõudnud.
Komisjon  nõustus  taolise  lähenemisega  ning  teeb  ettepaneku  vallavalitsusele  korraldada  MTÜ
Linnaprojektid  esindajatega  kohtumine,  ühtlasi  kutsuda  nad  järgmisele  kultuurikomisjoni
koosolekule, et kõik saaksid end teemadega paremini kurssi viia.

4.  Maria  Laanemäe:  kultuurirahade  jaotamise  korra  järgi  on  moodustatud  vallavalitsuse  poolt
komisjon,  kuhu  kuulub  ka  kultuurikomisjoni  liige.  Senini  oli  selleks  Tamara  Põlevina.  Palun
nimetage oma komisjoni poolt üks liige.
Üksmeelselt otsustati nimetada komisjoni liikmeks kultuurikomisjoni esindajana Tamara Luigas (T.
Luigas oli nõus).

Heli Vähk: tahaksin teada, kas tohin laupäeval Tammiku Rahvamajas üritust korraldada?
Evelyn Danilov: keeldu ei ole, juht peab otsustama, mida arvab Anne?
Heli Vähk: Anne ootab vallavalitsuse seisukohta.
Evelyn Danilov: otsust keelata üritused vallavalitsus vastu võtnud ei ole. Juhi vastutus, igal juhul
tuleb reegleid järgida.

Komisjoni esimees korraldas koosoleku lõpus kultuuriteemalise viktoriini, võitja sai autasustatud.

Arthur Seppern
juhataja Maire Lumiste

protokollija
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